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Onderwerp overname noodkantine sportcomplex Westrand door Radboud 
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Datum waarop de vraag is gesteld 17 december 2018 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Aanleiding/Inleiding: de huidige kantine van Radboud Inline Skating (Skeelerclub en IJsclub) is 

verouderd en te klein, en nauwelijks geïsoleerd. De mogelijkheid doet zich voor, dat Radboud de 

noodkantine van sportcomplex Westrand kan overnemen. Dit is een unieke kans op een belangrijk 

moment, want naast de reguliere gebruikers staan er een drietal grote evenementen op de planning 

op nationaal (NK, mei) en internationaal niveau (Toernooi met div. Europese deelnemers). 

Bovendien ook Regionale Special Olympics in september. Radboud Inline skating is een van de 

succesvolste skeelerverenigingen van ons land en daarom ook een van de focusverenigingen in de 

Topsportnota van onze gemeente Medemblik. 

 

 

1.  Is het College bereid om mee te werken aan de overname van de noodkantine door 

Radboud, zowel vergunning technisch als financieel? (In het NHD staat “Sportwethouder 

Joset Fit steunt de aanvraag”) 

antwoord  Wij staan positief tegenover dit initiatief. Het college heeft echter alleen 

handelingsvrijheid binnen wettelijke en door de raad vastgestelde kaders. Op dit 

moment heeft het college helaas geen subsidiemogelijkheden en budgetten voor dit 

soort initiatieven. We starten dit jaar met de ontwikkeling van het lange termijn 

accommodatiebeleid. Idealiter is het vraagstuk van financiële ondersteuning van 

accommodaties daar een onderdeel van. De doorlooptijd van dit project is naar 

verwachting anderhalf tot twee jaar. In de tussentijd zijn er geen beleidskaders die het 

college kan gebruiken voor het ondersteunen van initiatieven. Ter overbrugging van de 

periode naar het lange termijn accommodatiebeleid wil het college graag werken met 

een subsidieregeling. We zien namelijk wel de behoefte aan een regeling voor dit soort 

vraagstukken. Daarom onderzoeken we de mogelijkheden voor een nieuwe, algemeen 

geldende, ondersteuningsregeling voor accommodaties. De raad gaat over het beleid 

voor financiële ondersteuning van accommodaties en het budget daarvoor. Het college 

bereidt een voorstel voor. Wij komen zo spoedig mogelijk met een voorstel voor een 

subsidieregeling accommodaties en over de dekking van de kosten daarvan.  

Over de vergunning hebben wij goed overleg met de vereniging. De vereniging heeft de 



 

 

oorspronkelijke plannen al aangepast en is op de hoogte van de verdere ruimtelijke 

procedure. Zie ook het antwoord bij vraag 2.  

 

2. Ziet het College de kans en de ruimte om snel te handelen? (De noodkantine wordt in 

januari 2019 verwijderd van de Westrand en zou dan meteen verhuisd moeten worden 

naar Radboud) 

antwoord Nadat de raad heeft ingestemd met het instellen van een subsidieregeling en de dekking 

van de kosten hiervan, werkt het college de regeling uit. Als Skeeler en IJsclub Radboud 

vervolgens een aanvraag indient en deze voldoet aan de voorwaarden, dan zullen wij 

deze zo spoedig mogelijk afwikkelen. Voor de vergunning is de doorlooptijd maximaal 8 

weken nadat de aanvraag is ingediend en compleet is.  

 

 

 


